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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr L/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 21 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 21 listopada 2022 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:03 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/ lista obecności sołtysów stanowią załączniki 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota 

Szmulik, Sekretarz Gminy Marek Radom, pracownik socjalnym Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Prudniku Jolanta Mosiek 

 

2. Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1211) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski oznajmił, że w budżecie gminy zaplanowane są 

środki na darmowy transport miejski. Zapytał czy jest może dostępna statystka jak kształtuje 

się ilościowo przewóz osób w stosunku do lat ubiegłych? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że poprosi o przygotowanie takiej informacji. 

Dodał, że z tego co wie, od początku roku darmowa komunikacja przewiozła około 90 000 

osób. W okresie Wszystkich Świętych była bardzo duża liczba osób korzystająca z darmowej 
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komunikacji, dzięki czemu pod cmentarzem relatywnie nie było tłocznie pod względem ilości 

samochodów.  

Radny Stanisław Mięczakowski przypomniał, że złożył niegdyś interpelacje dotyczącą 

rozszerzenia komunikacji miejskiej o komunikacje podmiejską obejmująca miejscowości 

Niemysłowice oraz Łąkę Prudnicką. Czy jest możliwość dokonania zmian w umowie ze 

Związkiem celem rozszerzenia usług? 

Burmistrz oznajmił, że cieszy go zainteresowanie  tego typu sprawami. Niemniej gmina 

funkcjonuje w jakimś ustalonym porządku prawnym. Cały transport gminny, poza tereny 

miasta, został przekazany do Związku, więc gmina nie może tworzyć tworu konkurencyjnego 

dla zadań, które nie są już w gestii gminy.  Gmina nie może rozszerzyć komunikacji na tereny 

podmiejskie, ponieważ musiałaby wówczas wyjść ze związku transportowego.  

Radny Stanisław Mięczakowski podziękował za informację. Wyraził zdanie, że jednak warto 

byłoby się spotkać z zespołem związku. Napomknął, że komunikacja podmiejska nie musiałaby 

być darmowa, uczestnicy mogliby partycypować w kosztach w wysokości 50%, co już 

poprawiłoby sytuacje komunikacji miejscowości gminnych. Wszystko rozchodzi się o to, że 

częstotliwość kursów jest niewystarczająca. Radny wyraził nadzieję, że temat nadal będzie 

monitorowany.  

Burmistrz oznajmił, że to nie jest zła wola nikogo. Trzeba brać po uwagę to, że gmina cały 

czas dopłaca do transportu publicznego. Gdyby rozszerzyć komunikację miejską o trasy 

podmiejskie trzeba byłoby oddać komunikację miejską również pod zarząd związku, wówczas 

tak naprawdę gmina nie miałaby już w tym temacie głosu decyzyjnego.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Prudnik. (druk nr 1211) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XLIX sesji rady Miejskiej w Prudniku  

w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212) 

Burmistrz oznajmił, że gmina jest po rozstrzygnięciu przetargu na kanalizację Wierzbca, 

Projekt kanalizacji dotyczy części Wierzbca, ale technologia, która została przewidziana  

i dokumentacja daje możliwości w przyszłości ewentualne jej rozszerzenie. Burmistrz 
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poinformował jak wygląda kwestia finansowa w związku z zadaniem. Pomimo tego, że  

w budżecie trzeba zaplanować na ten cel dodatkowe 800 000 zł to chciałby, aby ta kanalizacja 

została wykonana. 

Sołtys Wierzbca Mieczysław Mrozek oznajmił, że mieszkańcy kierują bardzo dużo pytań 

odnośnie oczyszczalni, a mianowicie kiedy ma nastąpić dalszy etap rozbudowy? 

Burmistrz powiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie ze względu na panujący 

kryzys.  

Sołtys Mieczysław Mrozek oznajmił, że w Wierzbcu wielu mieszkańców montuje szamba 

szczelne pełne. Zapytał czy byłaby możliwość dotowania przez gminę dla paru gospodarstw do 

oczyszczalni kompresorowej?  

Burmistrz powtórzył, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie w tej chwili. Wykonany 

zostanie element, który jest zaplanowany. Zorganizowany zrzut odpadów na pewno spowoduje, 

że rzeka, która tam wpływa będzie dużo czystsza. Trzeba mieć świadomość, że ścieki 

przenikają do gleby i zanieczyszczają ujęcia wody. Między innymi w Szybowicach są dwie 

studnie, z których wodę piją mieszkańcy gminy. Niewykluczone, że takie studnie będą 

powstawać również w innych miejscach gminy, gdyż jest to dobro całej gminy, dlatego tak 

istotnym jest, aby 100% gminy było skanalizowane. Odnośnie opracowania programu dotacji 

do indywidualnych mieszkańców Burmistrz oznajmił, że póki co chyba nie ma takiej 

możliwości, bo strategią gminy Prudnik jest przyłączenie mieszkańców do sieci miejskiej lub 

w przypadku Wierzbca o oczyszczalni lokalnej.  

Sołtys Mieczysław Mrozek oznajmił, że zrobi symulacje ile w Wierzbcu jest już oczyszczalni 

i szamb szczelnych. Powstają nowe domy, przy których też budowane są szamba szczelne. 

Wówczas okaże się ile gospodarstw pozostało bez. 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał jaki będzie koszt budowy oczyszczalni ścieków  

w Wierzbcu? Zaproponował, aby zamiast oczyszczalni puścić kolektor ciśnieniowy z Wierzbca 

do Moszczanki lub Łąki Prudnickiej. Radny wyraził opinię, że to rozwiązanie będzie tańsze niż 

budowa i obsługa oczyszczalni. Radny wyraził również zdanie, że nie jest zwolennikiem 

budowy szamb przydomowych.  Uzasadnił swoje zdanie. 

Burmistrz poparł zdanie radnego dotyczące tego, że zabezpieczenie ujęć wodnych jest 

strategicznym zadaniem gminy, ponieważ wiele rzeczy można przywieźć, ale woda jest 

kluczowym składowym potrzebnym do życia. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poruszył temat zwiększenia wydatków na nowe 

zadanie pn. „Modernizacja wieży widokowej na Koziej Górze w Prudniku” o kwotę 120.000,00 

zł. Zapytał na jaki czas modernizacja zapewnia gwarancje możliwości użytkowania?  

Burmistrz oznajmił, że trudno jest mu powiedzieć na jaki okres czasu modernizacja ta pozwoli 

na użytkowanie. Zgodnie z ekspertyzą, aby w ogóle wieża mogła być użytkowana należy 

przeprowadzić taką modernizację.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że kolejne elementy będą ulegać 

degradacji i nowe elementy nie będą mogły funkcjonować z czymś, co jest stare. 

Burmistrz oznajmił, że część mieszkańców zarzuca mu to, że wieże są zamknięte.  Naprawa 

wieży na Koziej Górze ma spowodować, że przez kolejne kilka, kilkanaście lat będzie mogła 

być użytkowana. Burmistrz oznajmił, że jest zdania, aby finalnie zastąpić te wieże 

konstrukcjami stalowymi. W dalszej części wypowiedzi Burmistrz oznajmił, że jeśli rada uzna, 

że wydatek na remont wieży jest niezasadny to się z tą wolą zgodzi.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski oznajmił, że uzyskał informacje, która była dla niego 

kluczowa, a mianowicie to, że gmina nie posiada żadnej gwarancji. W dalszej części 

wypowiedzi radny poruszył temat zakupu preferencyjnego paliwa stałego – węgla - przez 

gospodarstwa domowe. 

Burmistrz wyjaśnił procedurę dystrybucji węgla przez gminę. 
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Między radnym a burmistrzem wywiązała się dyskusja na temat mechanizmu wypłacania 

dodatku węglowego przez OPS.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku 

(druk nr 1214) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 1214) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Rafał Bolibrzuch 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (1) 

Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1215) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej 

Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1215) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5) zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu użytkowego oraz określenia warunków 

udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 

2 w Prudniku (druk nr 1216) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu 

użytkowego oraz określenia warunków udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 2 w Prudniku (druk nr 1216) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217-1221) 

Projekty uchwał omówiła naczelnik Wydziału Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7) uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Prudnik (druk nr 1222) 

Projekt uchwały omówiła naczelnik Wydziału Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Prudnik (druk nr 1222) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

8) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Dębowiec 

w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla 

miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1223) 

Projekt uchwały omówiła naczelnik Wydziału Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości 

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

Sołectwa Dębowiec (druk nr 1223) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

9) uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023 (druk nr 

1224) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023 (druk nr 1224) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

10) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania (druk nr 1225) 

Projekt uchwały umówił Sekretarz Gminy Marek Radom. Oznajmił, że Obecnie 

obowiązująca Uchwała Nr VI/64/2015 z dnia 26 lutego 2015 roku z późn. zm. określa stawkę 

za godzinę usług w kwocie 35 zł. za godzinę. Stawka ta obecnie odbiega od rzeczywistych 

wydatków na ten cel, stąd w przedstawionym projekcie zmieniamy ją na kwotę 40 zł. Kwota ta 

daje realny obraz obecnych kosztów a dodatkowo jest tożsama z kwotą jaka jest przedstawiana 
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od dwóch lat w programach rządowych za takie i podobne usługi jak np. Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej czy opieka wytchnieniowa. Ponadto projekt uchwały zawiera nową 

wersję tabeli odpłatności procentowej, która różnicuje procentową odpłatność dla osób 

korzystających, ale też pozwala jak najmniej odczuć obecną zmianę kosztu. Wprowadzenie 

powyższych zmian ma na celu sukcesywne dopasowanie ceny za usługi tak aby uniknąć 

w przyszłości znacznej podwyżki dla odbiorców tych usług. 

Przedstawicielka Ośrodka Opieki Społecznej Jolanta Mosiek dodała, że dla ponad 77 osób, 

które korzystają z usług opiekuńczych nie odczują wzrostu cen. Osoby korzystające z opieki 

pozostaną na tej samej wysokości opłat. Oznajmiła, że odpłatności, które są obecnie nie są na 

jakimś wysokim poziomie. Jolanta Mosiek dodała jeszcze, że OPS korzysta z różnych 

projektów, a środki na potrzebny etat pozyska z zewnątrz.  

Radni dyskusji nie podjęli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (druk nr 1225) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Z okazji dnia pracownika socjalnego burmistrz podziękował za pracę wszystkim pracownikom 

Ośrodka Opieki Społecznej.  

 

11) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2022/2023 (druk nr 1226) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 (druk nr 1226) kolejno przez: 

Komisję ds. wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad.  

Sołtys Rudziczki Andrzej Włosek poruszył teta zaorywania dróg przez rolników.  

Radny Rafał Bolibrzuch poprosił o zwrócenie uwagi wykonawcy ul. Nowej w Łące 

Prudnickiej, który wywozi  urobek w miejsce do tego niewytypowane. Prowadzi to do 

niszczenia drogi. Modernizowana jest ul. Nowa. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi 

 

Andrzej Gajewski  

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


